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                Serdecznie dziękuję za Pana sugestię dotyczącą doposażenia naszego miasta w dodatkowe 

urządzenia do kalisteniki. Cieszymy się, że mieszkańcy wykazują zainteresowanie rozwijaniem 

infrastruktury sportowo-rekreacyjnej, która służy zarówno zdrowiu, jak i integracji społecznej. 

                Pragnę jednocześnie poinformować, że w naszym mieście istnieje już wiele ogólnodostępnych 

obiektów wyposażonych w urządzenia do ćwiczeń na świeżym powietrzu, które spełniają funkcje 

podobne do proponowanych. Obiekty te zostały rozmieszczone miedzy innymi na Bulwarach 

Europejskich, w Parku przy ul. Ceglanej, przy ulicy Wyspiańskiego oraz za Miasteczkiem Ruchu 

Drogowego przy ul. Dąbrowskiego. Ponadto na terenie miasta rozlokowanych jest szereg siłowni 

zewnętrznych, które dostępne są na wszystkich osiedlach mieszkalnych. 

                Odnosząc się do zaproponowanej przez Pana lokalizacji, warto zaznaczyć, że jest to teren 

pozostający w zarządzie jednostki powiatowej. W związku z tym ewentualne decyzje dotyczące 

doposażenia tego obszaru leżą w gestii zarządcy terenu. Sugerujemy zatem bezpośredni kontakt               

z właściwym wydziałem starostwa powiatowego, które zarządza wskazanym obszarem, aby rozważyć 

możliwość realizacji Pana pomysłu. 

                Dziękuję za zaangażowanie i troskę o rozwój naszej lokalnej infrastruktury rekreacyjno-

sportowej. Wszelkie sugestie są dla nas cennym źródłem informacji, które pomagają lepiej odpowiadać 

na potrzeby społeczności lokalnej. Zachęcam również do podjęcia inicjatywy przez mieszkańców        

oraz radnych i zgłoszenia pomysłów w ramach Budżetu Obywatelskiego, jeśli dana realizacja będzie 

możliwa do wykonania na gruntach gminnych. 
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